
 

 REFERAT-MØTE I FAU VED RÅDALSLIEN SKOLE  

 

 

MØTETIDSPUNKT 1830  7.11.22  

Styret i formøte på zoom kl 1745-1815 

 

 

MØTESTED nedebasen Rådalslien skole 

  

 

REFERENT 

 Referent 10.3 

 Referent neste møte 10.4 

 

TILSTEDE 

Kl.  Navn Rolle Til stede  
 

8.1 Jeyla Rustamova 
Brynhild Lyssand Eide 

FAU repr.  
Vara 

 

8.2 Dan-Gøran Hammer FAU repr.  
 

x 

8.3   x 

8.4 Marita Fagerli FAU repr.  
 

x 

8.5 May Kristin Underdal Vik  
Birthe? 

FAU repr.  
 

 
X (vara) 

9.1 Bjart-Are Steinsland 
Jeanette Bjarnoll Tvedt 
Christian Arildsen 

FAU repr. + kasserer 
Vara 
FAU repr. Vår-23 

X 
x 

9.2 Marianne Sævik 
Ove André Solheim 

FAU repr.  
Vara 

x 

9.3 Marte Storevik 
Cecilie Andersson Gaulen 

FAU repr. + leder 
Vara 

X 
X 

9.4 Hilde B Nielsen 
Erik K. Sverre 

FAU repr.  
Vara 

X 

9.5 Petter Hegglund 
Britt Ingvild Tveit 

FAU repr.  
Vara 

 

10.1 Dan Sundhordvik  
Rune Gräbing Sønstebø 

FAU repr.  
Vara 

X 
X 

10.2  
Hans Kleivdal 

FAU repr.  
Vara  

 

10.3 Kirsten Øvergaard Hope 
Henrik Løvendahl Svendsen                  

FAU repr.  
Vara + nestleder 

 
X 

10.4 Eirin Bratland 
Ann Kristin Blom                                    

FAU repr.  
Vara - ny 

X 
X 

10.5 Monica Rinde                        
Gro-Lene Brundin 

FAU repr.  
Vara - ny 

 
Avbud 

 Eva Søfteland Rektor X 

 

I tillegg klassekontakter fra: 

8.1 8.1 

8.3 8.3 

9.1 

9.2 

9.3 



9.5 

 

DISTRIBUSJON  

 FAU-medlemmer via epost eller Dropbox 

 Foreldre ved Rådalslien skole via skolens nettsider 

 

AGENDA 

nr. Sak 

1 Velkommen:  

● Valg av referent & neste referent : 10.3 og neste gang 10.4 

● Godkjenning av møtereferat: godkjent 

● Godkjenning av saksliste: godkjent 

2 Saker til/fra rektor. 

*Fokus på skolemiljø. Godt engasjement med skoleløp for leger uten grenser og tv aksjonen: 

154000kr ble samlet inn. Samarbeid på tverrs av trinn. 

*spørsmål om streik: forskjellig hvor mye det har gått utover elevene. Veldig lite på Rådalslien 

sammenlignet med mange andre skoler. Lærerne mener det ikke er grunn til bekymring. Fått 

lønnsmidler til skolen for å være flere lærere der det er behov med bakgrunn i streiken. 

*Det er søkt om midler til ny prosjektorer til 3 auditorier og amfi samt lerret. 

*oppleves god stemning på skolen, ingen negative hendelser. 

 

3 FAU Leder Marte Storevik ønsker velkommen og informerer. Navnerunde. Nye  klassekontakter og 
FAU representanter får en introduksjon til oppgaver for FAU representanter (FAU-representant i 
skolen - Foreldreutvalget for grunnopplæringen (foreldreutvalgene.no) ) og klassekontakter (Hva 
gjør en klassekontakt? - Foreldreutvalget for grunnopplæringen (foreldreutvalgene.no)). Har invitert 
klassekontakter med ønske om å få et tettere samarbeid og skape godt skolemiljø for ungdommene 

• Egentlig nytt FAU styre til januar da vi sitter 1,5 år av gangen. Det har vært diskutert, men 
ikke konkludert, om man skal endre til at man er 3 år av gangen i stedet for å få bedre 
kontinuitet som er problematisk med å endre FAU representanter hele tiden. 

• Har vært kveldsmøte med politiet for foreldre på 8 trinn, resten av foreldrene var invitert med 
zoom. Ikke alle klarte å logge på. Litt dårlig bilde og lyd. Nytt for FAU å prøve å streame 
møter. Vi forsøker å få erfaring med dette og at det skal bli bedre, men da det ikke er noen i 
FAU aktuelt som er profesjonelle i å streame møter må vi påregne at alt ikke fungerer 
optimalt hver gang. 

• Kommunikasjon: FAU og klassekontakter får nå tilgang til og utlevert klasselister etter flere 
henvendelser til skolen og etat for skole. Dessverre ikke åpnet for å dele med alle foreldre. 
Klassekontakter og FAU kan be kontaktlærer/ skole sende ut beskjeder via Vigilo. Mulighet 
for å opprette andre kommunikasjonskanaler: spond/ teams/ mail/ facebook. Viktig at man 
forsøker å nå ut til alle siden alle neppe er på alle plattformer. Bruk derfor lærerne. 

 

4 Status / oppdateringer / overlevering 

Av sosiale aktiviteter har FAU laget et årshjul for å forsøke å få alle klassene til å ha noe å støtte 
seg til i forbindelse med arrangement. Det er ønskelig med en sosial aktivitet i november / desember 
per klasse. Hallen kan ofte lånes onsdag kveld og auditorium torsdag kveld. 

 

Det finnes en Klubb Råjale som har sporadisk aktivitet. Kommer på facebook og plakater på skolen. 
Skal være elevstyrt med elever fra Nordahl Grieg (1 klasse på videregående), Raa og Raadalslien 
skole. Har vært gaming, pizza og disko ifølge de som har hørt om tidligere aktiviteter, lite aktivitet i 
koronaperioden.ca 70000kr til aktiviteter på konto (?). 

 

https://foreldreutvalgene.no/fug/fau-representant-i-skolen/
https://foreldreutvalgene.no/fug/fau-representant-i-skolen/
https://foreldreutvalgene.no/fug/klassekontakt/
https://foreldreutvalgene.no/fug/klassekontakt/


Zinken hopp har åpent på fredager, fint inne, men av og til litt mange som henger utenfor som ikke 
slipper inn. Mindre problem på kjølige dager. Hver fredag, lukker kl 22. Gaming, pizza, ballspill, 
kiosk. 

   

• Natteravner: kun 50% oppmøte fra Rådalslien. Anbefaler alle foreldre å følge med 

natteravnene på Facebook. Viktig at vi engasjerer oss. Vanskelig å bytte vakter, men det er 

bare å komme en annen helg i stedet. Ida fra 8.3 går inn i natteravnsgruppen. Usikkert om 

Petter som er innkallingsansvarlig fortsetter. Natteravnsgruppen vil avklare dette. Ønskelig at 

lærerne setter det på ukeplanen/ arbeidsplanen / ukeoppsummeringen. Kanskje man kan 

sende en mail for å minne dem på det? Sende påminning via vigilo? Marte sender mail til 

natteravnsgruppen slik at de kan diskutere og avklare sammen. 

• Skolekvalitetsoppfølging: styret i FAU følger opp etter spørreundersøkelsen 

• Psykososialt læringsmiljø: 

• Skoledansgruppen: Det arrangeres ball for 10 trinn. Må diskuteres hvordan man skal gjøre 

det. De siste årene har det visstnok blitt holdt på hotell med 3 rettersmiddag og «galla». 

Andre skoler bruker gymsal og booker et band og har det mere «low key». Ønskelig med 

innspill fra FAU/ klassekontakter og lærere om hvordan det bør arrangeres. Tas opp igjen på 

neste møte. 

• Temakveld/ungdomsmiljø: Det har vært møte med elevrådet hvor Marianne fra FAU 9.2 

møttes med elevrådsleder og lærer Sondre: elevene hadde ønske om hyttetur, Fanahytten?, 

telttur, skidag, bading (på sommeren), kanonballturnering, juleavslutning. Opplevelse av at 

det var ønske om lavterskel sosiale arrangement. Ønske om nye skap (hvor jakker kan 

henge og som kan låses) Spill. Tas videre i klassekontakt gruppen som holdt eget møte.  

• Det er 45000kr i midler som må brukes før 1.12: ønskelig med spill, brettspill og PS 

consoller, baller, bordtennis. FAU kjøper inn. Spør skolen om mulighet for mikrobølgeovner 

til hver klasse?, penger til kinobilletter gavekort til premier? Pepperkakehus med pynt til 

juleavslutning på hvert trinn? Utemøbler? 

• Ønskelig med åpen kantine, Alltid åpen tidligere, så ble det av og til og etter korona nesten 

aldri. Ifølge rektor vanskelig for det er ikke lønnsmidler til lærer som holder overoppsyn. Kun 

en ovn. Begrenset areal og oppbevaring. Noe for arbeidslivsgruppen?  

• Frode Thuen kommer 23.11 og holder en presentasjon i hallen (plass til 450): 

Kunsten å være foreldre til tenåringer 
Ungdommer i dag møter utfordringer som er veldig annerledes enn det unge har stått 

overfor i tidligere generasjoner. Og mange foreldre er usikre på hvordan de best kan støtte 
og følge opp 

sine tenåringer. I dette foredraget får du høre mer om hvordan det er å være ung i 
dag, og hva de unge trenger fra sine foreldre for å føle seg trygg på seg selv.  
Vi forsøker med foreldrekafe i etterkant med diskusjon om tema som sosiale medier, 
vennskap, utenforskap, inkludering hvor alle tar med litt kaffe og noe å bite i selv. 
 

• Klassekontakter: avtalt egne komiteer for: 

8 trinn: kanonballturnering;  

9 trinn: arrangere disco;  

10 trinn: Skoleball 

• I desember arrangere sosial aktivitet før 16.12: ønskelig med 

pepperkakehuspynting, med utstilling og konkurranse med premie hvis man får 

lov av skolen. 

 

4 ● Økonomi: Det er midler til å støtte sosiale arrangement. Ca 45000kr som må brukes før 1.12. 

ca 70000kr øremerket Klubb Råjale og xxxxxxxxxx som frie FAU midler.  



 

5 ● Eventuelt: Blir sendt ut info om traffikkalt grunnkurs til 10 trinn via centrum trafikkskole hvor 

elevene får rabattert pris og FAU mottar kick back som kan brukes på skoleballet. 

 

  

6 ● Neste møte om ca en måned 5.12? 

 

7 ● Møte heves i hui og hast før alarmen går kl 2100. 

 

 


